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Zápis z jednání školské rady při ZŠ Vítězslava Hálka Odolena Voda 

 

Datum konání: 24.4.2025 

Čas: od 16:30h 

Místo: ZŠ Odolena Voda, třída II.C 

Přítomní členové školské rady: 

- Ivana Hornická (předsedkyně, zástupkyně rodičů, zapisovatelka) 

- Tereza Beranová (zástupkyně rodičů) 

- Edita Hovadová (zástupkyně učitelů) 

- Jana Smetanová (zástupkyně učitelů) 

- Tomáš Lohniský (zástupce zřizovatele školy) 

- Ondřej Prášil (zástupce zřizovatele školy) 

 

Hosté 

- Ivana Ullmanová (ředitelka školy) 

- Eva Srbová (zástupkyně ředitelky) 

- Lucie Koudelková (zástupkyně ředitelky) 

- předem ohlášené zákonné zástupkyně žáků ZŠ 

Program setkání: 

1. Zahájení jednání Školské rady 

2. Podněty zákonných zástupců zaslané na adresu 

skolskarada@zsodolenavoda.cz  

3. Informace od zástupců rady města 

4. Zpětná vazba k diskutovaným bodům z předchozího setkání ŠR 

5. Podněty k projednání adresované členům ŠR 

 

Průběh setkání: 

1. Zahájení jednání  

Jednání svolala předsedkyně školské rady Ivana Hornická, po krátkém úvodním přivítání 

přítomných bylo přistoupeno k diskuzi k tématům dle agendy.  

2. Podněty zákonných zástupců zaslané na adresu skolskarada@zsodolenavoda.cz  

Přítomná paní Pavlína Sáblová shrnula nedávnou situaci, kterou řešila s vedením ZŠ, 

konkrétně náhradu za ztracenou zimní bundu ze šatny u školní jídelny v době oběda. 

Ocenila aktivní přístup ze strany vedení, nicméně z důvodu předcházení těmto situacím 

byly diskutovány jiné možnosti logistiky žáků při obědové pauze. Jelikož současná 

personální situace neumožňuje zajistit stálý dohled v šatnách a u skříněk v suterénu, 

bude ze strany vedení ZŠ projednána možnost spolupráce s dobrovolníky (DPP), kteří 

by dohled v rozsahu 4h denně zajistili. Tazatelka bude o výsledku informována. Jak 

doplnila paní ředitelka, prostory šaten nelze ponechat bez dohledu dospělé osoby 
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z důvodu bezpečnostních, ale i kvůli mnohdy nevhodnému chování žáků, což pro příklad 

doložila na konkrétních situacích, které muselo vedení ZŠ řešit. 

3. Informace od zástupců rady města 

Zástupci rady města požádali o spolupráci ZŠ v rámci akce “Ukliďmě Česko”. Za tímto 

účelem bude paní učitelka Jitka Skýpalová, vedoucí kroužku Ekoparlament, požádána o 

kontaktování pana starosty Ondřeje Prášila, který rovněž přislíbil na schůzce tohoto 

kroužku svou účast. Dále bylo debatováno o možnosti zapojení žáků do projektu v rámci 

výuky, přičemž budou muset být zohledněny všechny povinnosti ZŠ a předem zajištěn 

souhlas zákonných zástupců. Zástupci rady města informovali, že ochranné pomůcky je 

možné zdarma získat přímo od organizace pořádající akci „Ukliďme Česko“. Finální 

forma zapojení bude představena na podzimní schůzce Školské rady.  

 

Přítomní zástupci města informovali o aktuálním stavu realizace auly v prostranství ZŠ. 

V současné době probíhá finalizace studie dle připomínek zúčastněných stran. Dále byly 

představeny kroky související s úpravou školské zahrady prováděné technickými 

službami města. Vedení ZŠ požádalo o směrování prací do odpoledních hodin, případně 

využití ředitelského volna navazujícího na květnové státní svátky. Závěrem pan Lohniský 

zmínil urychlení výstavby MŠ v dolní části města (předpoklad otevření již v 1/26), čímž 

se uvolní prostory v budově D. Po získání potřebných souhlasů a po provedení nutných 

úprav budou třídy předány plně k dispozici ZŠ. Přilehlý pozemek, v současné době 

využíván MŠ, bude odplocen, osázen stromy a zpřístupněn veřejnosti, přičemž bude 

monitorováno, zda toto nenarušuje výuku v dopoledních hodinách.  

 

4. Zpětná vazba k diskutovaným bodům z předchozího setkání ŠR 

Čipový systém školní družiny (Bellhop) – paní Lucie Koudelková informovala o odpovědi 

realizátora, který uvedl, že změnu v užívání fyzických čipů / rozšíření užití v mobilní 

aplikaci neplánuje.  

 

Rekuperace – paní ředitelka detailně shrnula opatření provedená na základě podnětu od 

paní Hornické za účelem revize funkčnosti rekuperace v budově D. Nejprve bylo po 

konzultaci s odbornou firmou potvrzeno, že zaměstnanec ZŠ s patřičným oprávněním 

(pan školník) může provést opravu poškozených jističů.  Firma rovněž provedla výměnu 

agregátu. Po těchto zásazích nejsou do dnešního dne žádné další závady na 

rekuperační jednotce identifikovány. Zda se tyto zásahy projeví i ve snížení vnitřní 

teploty, bude sledováno při vyšších teplotách venkovních.  Zvažuje se rovněž možnost 

výměny oken z pevných na otvírací. Ve třídách také probíhalo měření hodnot CO2, které 

potvrdilo, že bez větrání jsou hodnoty nadlimitní, což není v souladu s informací od pana 

Lohniského, že zde větrání není vhodné, resp. že rekuperace má fungovat tak, aby 

větrání nutné nebylo, protože při větrání dochází v teplém počasí sice ke snížení CO2 

ve třídách, ale zároveň k nežádoucímu zvýšení teploty. Z tohoto důvodu vedení města 

opět prověří funkčnost a správné nastavení jednotky, o výsledcích bude pan starosta 

bezodkladně informovat členy ŠR. Dále budou i v ostatních budovách ve vytipovaných 

třídách měřeny teploty kvůli identifikaci prostorů, ve kterých by bylo případně vhodné 

umístit klimatizační jednotky. 
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5. Podněty k projednání adresované členům ŠR 

Prevence před rozšířením vší – paní Tereza Beranová se na základě dotazu rodičů, 

jejichž děti mají ve třídě vši až desetkrát ročně, tázala na možnosti řešení ze strany ZŠ, 

které jsou, jak bylo zmíněno, velmi omezené. Následně bylo dohodnuto, že za účelem 

pomoci rodičům bude vyhledán vhodný edukativní materiál zabývající se touto 

problematikou, který budou moci pedagogové dle svého uvážení v případě potřeby 

rodičům rozestlat prostřednictvím Komens.  

 

Možnost zastřešení a zabezpečení prostoru pro kola – tuto žádost rodiče tlumočila paní 

Beranová, zřizovatel prověří možnosti realizace vč. zahrnutí do projektu auly, rovněž 

bylo doporučeno místo z bezpečnostních důvodů (tedy nejen jako prevence krádeží) 

sledovat kamerovým systémem.   

 

Zabezpečení školy – na základě podnětu zákonné zástupkyně požádala paní Beranová 

předem o zaslání Krizového a evakuačního plán. Paní ředitelka doplnila, že s tímto 

neveřejným dokumentem jsou seznámeni všichni zaměstnanci školy, pravidelně probíhá 

nácvik evakuace a na podzim bude realizováno praktické proškolení zaměstnanců i 

žáků pro případ invakuace specialisty v oboru (nikoliv z privátního sektoru).  

Zabezpečení vstupů do všech budov je dle vedení ZŠ i zřizovatele dostatečné 

prostřednictvím kamerového systému a u hlavní budovy rovněž díky přítomnosti paní 

recepční.  

 

Družina o prázdninách – vysvětlen postup ze strany ZŠ, zájem je i přes aktivní nabízení 

služby minimální, resp. téměř nulový. 

 

Finanční sbírka pro děti ze sociálně znevýhodněných rodin – paní Jana Smetanová 

informovala o založení spolku „Pomoc dětem při Základní škole V. Hálka Odolena Voda, 

z. s.“, prostřednictvím kterého bude škola získávat finanční prostředky na podporu dětí 

ze znevýhodněných rodin (doplatky ŠVP, kroužků, učebnic apod.).  Rodiče budou 

s touto novinkou seznámeni zprávou do Komens, ve které budou uvedeny detaily, jak 

spolek finančně podpořit (s možností následného odpočtu daru ze základu daně). 

Využití získaných prostředků bude probíhat na základě podkladů předložených paní 

Mgr. Lenkou Baxovou, sociální pedagožkou ZŠ. Informace o spolku budou rovněž k 

nalezení na stránkách ZŠ. V souvislosti s tímto tématem paní ředitelka připomněla 

příspěvek od zřizovatele, který i nadále bude mít ZŠ k dispozici, případně, jak uvedla 

paní Beranová, může být po odůvodnění i navýšen.  

 

Statistika výsledků přijímacího řízení – na dotaz paní Hornické uvedla paní učitelka 

Smetanová, že ZŠ nemá zákonné prostředky k získání přesných oficiálních výsledků 

úspěšnosti v přijímacích řízeních, nicméně rodiče a zákonní zástupci mohou za tímto 

účelem (či při zvažování možností profesního směřování dítěte) prostudovat data na 

specializovaných stránkách https://www.vzdelavanivdatech.cz/, https://www.to-das.cz/, 

případně po přihlášení přes Identitu občana na https://dipsy.gov.cz/prihlaska/intro. 

Rámcově budou výsledky úspěšnosti uvedeny ve Výroční zprávě ZŠ. 
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Závěrem paní Hornická poděkovala všem přítomným za účast, poskytnuté informace a 

odpovědi k diskutovaným otázkám. Další setkání ŠR bude na podzim 2025, o přesném 

datu konání budou všichni zákonní zástupci včas informování. Jednání bylo ukončeno 

v 18:30 h.  

 


